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§52     KS2021/131 

 
Svar på medborgarförslag om multisportsanläggning  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget, men ger kommunstyrelseförvaltningen i 
uppdrag att tillsammans med samhällsbyggnadsförvaltningen beakta medborgarförslagets 
intentioner i utredningen kring fritids- och friluftsområde i Rinna, och i utredningen för 
samhällsbyggnadsnämndens initiativärende för lekplatser. Medborgarförslagets intentioner 
beaktas även i det löpande arbetet med kommunens antagna kultur- och fritidsplan. 
 

Ärendet 
Jesper Tomasini föreslår i medborgarförslag daterat 2021-04-08 att det byggs en 
multisportanläggning utomhus i Bollebygd. Kommunfullmäktige beslutade 21-04-29, § 49, att 
överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. 
  
Samhällsbyggnadsförvaltningen har undersökt kostnaden för att bygga en actionsportpark 
bestående av en skatepark på 300 kvadratmeter och en pumptrackbana i ungefär samma storlek. 
Enligt ett företag som kommunen varit i kontakt med som specialiserat sig på att bygga 
skateparker i betong och även har erfarenhet av att bygga pumptrackbanor bör minsta storlek 
vara 300 kvadratmeter för respektive anläggning. Snittstorleken för skateparker i betong är enligt 
företaget 500-1000 kvadratmeter och för pumptrackbanor är snittet ca 800-900 
kvadratmeter. Enligt samma företag kostar en skatepark ca 
7-8000 kr/kvadratmeter vilket motsvarar 2 100 000 – 2 400 000 kr exklusive moms för en 300 
kvadratmeter stor anläggning. 
  
För motsvarande storlek på bana i kompositmaterial får man betala mellan 450 000-650 000 kr 
exklusive moms enligt en leverantör. En sådan bana kommer i sektioner som skruvas ihop på 
plats och den kräver en plan asfalt eller grusyta att stå på. Kostnad för att anlägga en sådan yta är 
inte inkluderat i priset. Byggs banan i stället i betong är priset cirka 1 050 000 kr exklusive moms. 
  
Totalkostnaden för en actionsportpark bestående av en skatepark kombinerad med 
pumptrackbana är enligt inhämtade uppgifter cirka 2 550 000-3 050 000 kr exklusive moms 
beroende på utförande för enbart banorna. Eventuell belysning och andra tillkommande arbeten 
är inte medräknade. 
  
Kommunstyrelseförvaltningen konstaterar att liknande förslag väcks, och har tidigare väckts, av 
kommuninvånare. Det har varit flera medborgarförslag, motioner och synpunkter om skateparker 
m.m under årens lopp. Förvaltningen vill uppmärksamma kommunstyrelsen på att det finns 
engagemang från många barn och unga i denna fråga. 
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Bollebygds kommun har inte avsatt medel för vare sig anläggning eller drift av en 
multisportanläggning. Dock finns ett uppdrag i mål och budget för 2023 (KF 2022-12-07, § 168) 
att utveckla Rinna-området som fritids- och friluftsområde. Med anledning av att det finns ett 
stort intresse av denna typ av aktivitet menar kommunstyrelseförvaltningen att det bör beaktas i 
utredningen av fritids- och friluftsområdet. Förvaltningen anser att medborgarförslaget ska avslås 
men att förslaget bör beaktas i den utredning som ska göras kring insatser för att utveckla fritids- 
och friluftsområdet i Rinna. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget, men ge kommunstyrelseförvaltningen i 
uppdrag att tillsammans med samhällsbyggnadsförvaltningen beakta medborgarförslagets 
intentioner i utredningen kring fritids- och friluftsområde i Rinna, och i utredningen för 
samhällsbyggnadsnämndens initiativärende för lekplatser.  
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) föreslår följande tilläggsförslag: Medborgarförslagets intentioner beaktas i det 
löpande arbetet med kommunens antagna kultur- och fritidsplan.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar först om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. Därefter frågar 
ordföranden om arbetsutskottet bifaller eller avslår Ulf Rapps (S) tilläggsförslag och finner att 
arbetsutskottet bifaller förslaget.  
 

Beslutsunderlag 
 Svar på medborgarförslag om multisportanläggning 
 Medborgarförslag om multisportanläggning_Bortredigerad 
 §49 Kf Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om  multisportsanläggning 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Paragrafen är justerad 
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